
Zápis z 7. jednání Finančního výboru ZMČ Praha 10, které se konalo 
dne 6.11.2023, zasedací místnost Josefa Herolda v 7. patře budovy 

Vinice - K726
Od 16 do 16.35 hodin

Neomluvení členové výboru: —

Přítomní členové výboru: doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D
Ing. Jarmila Bendová
Marek Dvořák, BBA
Ing. Petr Hůlka
Ing. Gabriela Kolářová
Petr Kopecký
David Krůta
Ing. Michal Narovec (příchod 16.10)

Omluvení členové výboru: Ing. Jana Komrsková

Hosté: Ing. Arch. Jiří Zákostelný
Ing. Petr Beneš
Adam Štěpánek

Jednání výboru bylo zahájeno v 16.05 hodin.

Paní předsedkyně přivítala přítomné členy Finančního výboru, hosty a konstatovala, že je 7 
přítomných členů Finančního výboru a tím je výbor usnášeníschopný.

Za ověřovatele zápisu byl navržen:
pan zastupitel Dvořák Marek, BBA

Hlasování o ověřovateli zápisu:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

7 0 0
Pan zastupitel Dvořák Marek, BBA byl zvolen ověřovatelem zápisu
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Program:
1) Informace o uplatňování metodiky „Spoluúčast privátního sektoru na veřejných

výdajích"
2) Různé

Hlasování o návrhu programu:
Výsledek hlasování
Pro Proti Zdržel se

7 0 0
Návrh programu byl schválen.

Popis průběhu jednání výboru:

Paní předsedkyně dala na vědomí všem členům, že 7 jednání Finančního výboru nepřijímá 
žádná usnesení.

bod č. 1
S daným bodem programu seznámil Ing. Arch. Jiří Zákostelný vedoucí oddělení hlavního 
architekta členy Finančního výboru a přítomné členy.
Vzhledem k tomu, že spolupráce veřejného a soukromého sektoru nabývá v současné době 
stále větší důležitosti, tak i Praha 10 není pozadu. K dnešnímu dni eviduje 14 smluv dle 
metodiky a další 2, které jsou ve stádiu schválení rady. Celkem v hodnotě 252 mil. Kč. Z toho 
70 mil. je ve fázi zapojení do rozpočtu a 182 mil. by mělo na MČ dorazit. Vše je odsouhlaseno 
komisi územního rozvoje. Připravuje se aktualizace metodiky, počítá se s větším příspěvkem. 
Letošní příspěvek je zafixován na 1.008 kč/m2.
Dále se připravuje střednědobý výhled na 5 let, který má schválit rada, tento výhled se pak 
dá na vědomí členům Finančního výboru.

Diskuse: Bendová, Beneš, Sedmihradská, Zákostelný.

bod č.2

U daného bodu proběhla diskuse, že na další jednání Finančního výboru, který je 
naplánovaný na 4.12.2023od 16 hod. budou pozvaní vedoucí odboru, radní a zastupitelé. 
Diskuse: Beneš, Kopecký, Sedmihradská

Pan Kopecký připomněl svůj dotaz z minulého jednání FiV. Odpověď na dotaz bude 
zprostředkována tajemnicí FiV:

ověřovatel zápisu
doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D.
předsedkyně FiV
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datum vyhotovení zápisu 13.11.2023

Přílohy: prezenční listina

Mgr. Adriána 
tajemník
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